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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 31.08.2011 
 
 
 
 

Conducerea şedinŃei este exercitată de d-nul DR ĂGOESCU MIHAI TODOR care a 
fost ales preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 
152/2011 adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
Dl. Drăgoescu Mihai Tudor:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaŃi invitaŃi, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră un număr 
de 17 consilieri. Lipsesc domnii consilieri: Farcaş Ladislau, Baloşin Nicolae, Culcea Tudorel şi dl. 
viceprimar Dan Nicolae Robert. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept: dl. primar Ovidiu Marius Hada, 
şi dl. secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei municipiului 
Hunedoara, reprezentanŃi ai S.C. APA PROD S.A. Hunedoara, precum şi presa locală. 

În continuare se dă cuvântul domnului Secretar Aurel RaŃă-Bugnariu, pentru a 
prezenta stadiul legalităŃii hotărârilor adoptate în şedinŃele din data de 28.07.2011 şi 04.08.2011.” 

 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„InstituŃia Prefectului judeŃului Hunedoara, nu a avut obiecŃii, până la data prezentei 

şedinŃe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinŃele Consiliului Local din data de 
28.07.2011 şi 04.08.2011, cu excepŃia următoarelor hotărâri: 
- nr.148/2011 privind  aprobarea alocării sumei de 949.240 lei, din bugetul local al municipiului 
Hunedoara, în vederea susŃinerii CLUBULUI SPORTIV „FOTBAL CLUB HUNEDOARA’’, în anul 
competiŃional 2011-2012, art. 1, alin.3. 
- nr.149/2011   pentru aprobarea contului de execuŃie a bugetului local al municipiului Hunedoara pe 
semestrul I al anului 2011  

- nr.153/2011  pentru rectificarea bugetului  local al  municipiului Hunedoara, pe anul 2011 
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Procesele verbale ale şedinŃelor anterioare, din data de 28.07.2011 şi 04.08.2011, 
care au fost puse în timp util la dispoziŃia consilierilor, au fost semnate de către secretar precum şi 
de către preşedintele şedinŃelor anterioare, se supun aprobării Consiliului local.” 

 
Procesele verbale se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi.  
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Ordinea de zi nu se modifică, este cea pe care o aveŃi în dosare.” 

Se supune la vot ordinea de zi care se adoptă cu unanimitate de voturi. 

 

Dl. Drăgoescu Mihai Tudor:  
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziŃiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinŃă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaŃiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaŃi să anunŃe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menŃionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziŃiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

Nu este cazul. 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru rectificarea bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2011. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„Am o nelămurire, trimestrul III cheltuieli de personal foarte mare diferenŃa în raport cu 

trimestrul II la cheltuieli cu personal foarte mare diferenŃa, undeva de două ori mai mult. Care este 
explicaŃia?  trimestrul I şi trimestrul IV este foarte bine echilibrat…exemplu Corvin 498 trimestrul III 
şi 1334 trimestrul II şi 1015 sunt pe trimestrul I …poate e corect, dar eu nu-mi dau seama de ce.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Probabil că e corect, bugetul nostru se face după buget şi bugetul de la şcoli, o să 

vină dl. director să vă lămurească, eu chiar nu mă pricep……” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„…eu sunt de acord cu el, dar vreau o lămurire…” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.157/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului local de implicare a 
publicului în elaborarea sau revizuirea planurilor de urbanism şi amenajare a teritoriului. 

                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„Regulamentul acesta, nu este prea lung?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Dl. consilier, este un regulament cadru…” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„Eu am întrebat doar….” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Regulamentul e anexă la proiect, sunt doar 2 articole…” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.158/2011 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării preŃurilor/ tarifelor  pentru 
serviciile publice de alimentare cu apă potabilă  şi de canalizare furnizate/prestate de S.C. APA 
PROD S.A. Deva pe raza  administrativ - teritorială a municipiului  Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz nefavorabil. 
 

Horvath Zoltan:  
„Comisia de buget a avizat nefavorabil din următorul motiv: dacă există un contract al 

Consiliului Local cu Apa Prod cu creşterea preŃurilor pe anumite etape şi a fost aprobat, de ce mai 
trebuie aprobat încă o dată? Acesta a fost motivul pentru care am zis dl. ce să aprobăm acum din 
moment ce a fost aprobat, semnat…” 

 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz nefavorabil. 

 
Dl.Gyorfi Jeno:  
„Am dat aviz nefavorabil pentru că nu a fost nimeni aici să ne explice, dar azi fiind şi 

dl. director şi ne-a explicat, oarecum am înŃeles şi comisia dă aviz favorabil.” 
 

                    În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dl. Horvath, dacă aveŃi nevoie de lămuriri dl. director este în sală.” 
 
Horvath Zoltan:  
„Da…” 
 
Dl. Arion:  
„Contractul de delegare pe care l-aŃi aprobat în mai 2009, prevede ca până la 

aprobarea tarifului uni, luna iulie 2012, consiliile locale să aprobe tarifele pentru fiecare comunitate 
în parte. Din luna iulie 2012, pentru că avem reprezentare prin AsociaŃia de Dezvoltare 
Intercomunitară, AsociaŃia de Dezvoltare Intercomunitară va aproba tariful. Pentru judeŃul 
Hunedoara aşa s-a creat contractul de delegare. În toate judeŃele, este adevărat ce spune dl. 
consilier, că nu mai aprobă consiliile locale. łinând cont de faptul că aşa au hotărât consiliile locale, 
ca până la aprobarea tarifului unic, să se aprobe de către fiecare consiliu local în parte. Noi mergem 
cu tarifele, le aprobăm pentru fiecare oraş la A.N.R.S.C. sau le punem pentru aviz, după care 
suntem obligaŃi să le depunem în fiecare consiliu local, conform contractului de delegare. Dacă nu 
ar scrie în contractul de delegare lucrul acesta, nu am veni, dar suntem obligaŃi…aşa este 
contractul.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Am eu o întrebare. În 2012, când se aprobă noile tarife conform acelui contract, vor fi 

diferenŃe între oraşe sau între localităŃi în municipiul Hunedoara, sau tariful va fi unic pe toate….” 
 

Dl. Arion:  
„…tariful va fi unic pe toate unităŃile din raza de operare, de la Baru Mare şi până la 

Zam, pe judeŃ, mai puŃin Valea Jiului unde este alt operator, unde la ora actuală este tarif unic. 
Toate oraşele din Valea Jiului plătesc din acest an acelaşi tarif.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Şi dacă nu era această prevedere, vreŃi să ne spuneŃi că în municipiul Hunedoara 

aveam apa ridicată de atunci de când aŃi băgat prima dată…fără să întrebaŃi consiliul local dacă el 
este de acord…” 

 
Dl. Arion:  
„…contractul de delegare este între Apa Prod şi AsociaŃia de Dezvoltare 

Intercomunitară Aqua Prest, la care fiecare comunitate locală este membru, şi ea reprezintă 
autorităŃile locale în proiectele europene care vin…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
“.. ce se întâmplă dacă consiliul local, azi, poate vorbesc prea mult, dar ce se întâmplă 

dacă nu se aprobă ca şi în celelalte dăŃi?” 
 
Dl. Arion:  
„Noi suntem în curs de aprobare a aplicaŃiei pentru fondurile de coeziune, aplicaŃie pe 

care am depus-o în luna octombrie anul trecut la Ministerul Mediului, aplicaŃie care pune investiŃiile 
necesare pentru toate localităŃile mai mari 10000 de locuitori, astfel încât ca în 2015 toată populaŃia 
din aceste localităŃi să fie raportată la apă şi canal. CondiŃia pentru a obŃine aceste fonduri este, ca 
să se aprobe tarifele şi toate angajamentele pe care vi le-am spus. În cazul în care una dintre 
localităŃi nu doreşte să aprobe tarifele, riscăm să pierdem fondurile de coeziune pentru acea 
localitate.  

La inspecŃia pe care am avut-o din partea Gaspar-ului, care este o firmă de 
consultanŃă, angajată de către Ministerul Mediului, care verifică corectitudinea datelor tehnice, 
economice şi financiare ale proiectelor, ne-a spus că aceasta este una din condiŃiile importante, 
altfel nu va trece proiectul…” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„…să înŃelegem că este o formă de şantaj a consiliului local, dacă nu aprobaŃi 

tarifele…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…care este suma fondului de coeziune…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…este şantaj din partea Ministerului Mediului…” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„…întreb dacă îl putem considera aşa…” 
 
Dl. Arion:  
„…dacă dvs. credeŃi că F.M.I.-ul ne şantajează într-un fel, atunci luaŃi-l aşa…” 

Dl. Munteanu Gigi:  
„… ne şantajează în toate felurile, să nu discutăm despre F.M.I….” 

Dl. Arion:  
„…atunci suntem…trebuie să respectăm nişte condiŃii pe care ni le impune Uniunea 

Europeană, din care facem parte.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vă mulŃumesc dl. director.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă cu 16 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere”: (dna. Aldea Ana Maria)  
Hotărârea nr.159/2011 se aprob ă cu 16 voturi „pentru” şi un vot „ab Ńinere”: (dna. 

Aldea Ana Maria)  
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaŃie publică a unei 
parcele de teren aflată în folosinŃa S.C. Parc Industrial SRL Hunedoara şi în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 3 şi 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

 
1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
2. Fărcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 

 
           Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 

organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice pentru vânzarea terenului în suprafaŃă de 3433 mp, 
înregistrat în C.F. nr.63649 Hunedoara, nr.cadastral 63649 aflat în folosinŃa S.C. Parc Industrial 
SRL Hunedoara şi în domeniul privat al municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
- Ovidiu Marius Hada – Primar Municipiul Hunedoara – preşedinte 17 voturi “pentru”; 
- Bîndea Mircea Marcel – Director economic – membru 17 voturi “pentru”; 
- Poenar Adina – consilier juridic – membru 17 voturi “pentru”; 
- Klusch Mihail – administrator S.C. Parc Industrial S.R.L. – membru 17 voturi “pentru”; 
- Nimu Ioan – Şef Birou InvestiŃii – membru 17 voturi “pentru”; 
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În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei 
publice pentru vânzarea terenului în suprafaŃă de 3433 mp, înregistrat în C.F. nr.63649 Hunedoara, 
nr.cadastral 63649 aflat în folosinŃa S.C. Parc Industrial SRL Hunedoara şi în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara, este următoarea: 
 

- Ovidiu Marius Hada – Primar Municipiul Hunedoara – preşedinte; 
- Bîndea Mircea Marcel – Director economic - membru; 
- Poenar Adina – consilier juridic – membru; 
- Klusch Mihail – administrator S.C. Parc Industrial S.R.L. – membru; 
- Nimu Ioan – Şef Birou InvestiŃii – membru. 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice pentru vânzarea terenului menŃionat 
mai sus, a constatat următoarele: 

 
- Dan Nicolae Robert – Viceprimar Municipiul Hunedoara – preşedinte 17 voturi “pentru”; 
- Popa Anişoara –Şef Serviciul buget, finanŃe, contabilitate – membru de rezervă 17 voturi “pentru”; 
- Şutac Maria Eugenia  – consilier juridic serviciul impozite şi taxe, executări silite -    membru de rezervă  
                                                                                                                                  17 voturi “pentru”; 
- Szabo Dorina – inginer constructor S.C. Parc Industrial S.R.L.- membru de rezervă 17 voturi “pentru”; 
- Szabo Adorian – inspector Birou investiŃii – membru de rezervă 17 voturi “pentru”; 

 
În urma acestor rezultate, membrii de rezerv ă ai comisiei  în vederea organizării şi 

desfăşurării  licitaŃiei publice pentru vânzarea terenului menŃionat mai sus, sunt următorii: 
 

- Dan Nicolae Robert – Viceprimar Municipiul Hunedoara – preşedinte; 
- Popa Anişoara –Şef Serviciul buget, finanŃe, contabilitate – membru de rezervă; 
- Şutac Maria Eugenia  – consilier juridic serviciul impozite şi taxe, executări silite -  membru de 

rezervă; 
- Szabo Dorina – inginer constructor S.C. Parc Industrial S.R.L.- membru de rezervă; 
- Szabo Adorian – inspector Birou investiŃii – membru de rezervă. 

 

Art.5-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.160/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaŃie publică a unor 
terenuri situate în municipiul Hunedoara, aflate în domeniul privat al municipiului Hunedoara.   
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz nefavorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
 
Dna Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„…lămuriŃi-ne şi pe noi, ca să ştim cum votăm, ce votăm…” 
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Dl.Gyorfi Jeno:  
„Împreună cu colega mea, am studiat, ne-am informat şi nu se poate vinde din 

domeniul privat după noua…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„După Legea 158 din 2010 apărută în 19 iulie se schimbă regimul juridic a terenurilor 

proprietate publică în proprietate privată a unităŃii administrativ teritoriale. Deci în conformitate cu 
ordinul Prefectului, o să am o intervenŃie cu dl. secretar vizavi de nişte garaje unde oamenii au fost, 
…. au plătit nişte acte şi nu le-aŃi mai pus în posesie, şi acesta a fost şi amendamentul pentru care, 
asta a fost şi discuŃia….” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Dl. consilieri, modificarea Legii nr.18/1991 a avut loc, într-adevăr în iulie 2010, art. 26 

şi art. 36, au fost multe probleme în Ńară, s-a venit cu Decizia O.C.P.I.-lui care a reglementat pentru 
întreaga Ńară, dar aici probabil sunteŃi în eroare: nu este vorba de trecere din domeniul statului sau 
din domeniul public în domeniul privat. Terenurile sunt deja, erau în domeniul privat, care nu intră 
sub incidenŃa acestei modificări a Legii nr.18/1991. Aşa cum le-am Ńinut în frâu, de câteva luni şi 
celelalte, nu dădeam drumul nici la aceasta, dacă era….” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…era bună şi remarca aceasta a dvs. pentru că în momentul când o să venim şi cu 

celelalte, oamenii nu au fost ajutaŃi la fel ca  firma respectivă…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…eu nu ştiu ce firmă, nici nu mă interesează…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…puneam în oglindă DDChim-ul cu nişte adrese pe care le-aŃi primit şi care au un alt 

răspuns.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Încă o dată, terenurile erau în domeniul privat nu se face nici o trecere, această 

decizie a O.C.P.I.-lui este la nivel naŃional, nu se poate face trecerea nici măcar…hai să zicem că 
trece de noi, trece de consiliu, dar nu se poate intabula aceste terenuri în domeniul privat fiindcă 
O.C.P.I.-ul cere o dată cu Hotărârea de consiliu, cere şi avizul de legalitate al InstituŃiei Prefectului. 
Acesta este tot mersul.” 

 
Dl.Drăgoescu Mihai Tudor:  
„Comisia îşi menŃine decizia?” 
 
Dl.Gyorfi Jeno:  
„Da.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii întruneşte 10 voturi „pentru”, 3 voturi „împotrivă” (BobouŃanu Dan, Gyorfi 

Jeno, Fărcaş Bianca) şi 4 voturi „abŃineri” (Aldea Ana Maria, Chiş Şerban Ana Aurelia, Munteanu 
Gigi, Horvath Zoltan). 
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Având în vedere c ă titlul hot ărârii nu a întrunit cvorumul legal nu se mai poate 
continua votarea articolelor şi a hot ărârii. 
 

La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe 
clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 

-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.161/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unor locuinŃe din fondul 
locativ de stat către actualii chiriaşi. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă Bugnariu:  
„Să se consemneze că d-na Fărcaş Bianca a ieşit din sală.” 
 
A părăsit sala dna. F ărcaş Bianca, num ărul consilierilor locali prezen Ńi la şedin Ńă 

este de 16 în momentul de fa Ńă. 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Aş vrea să vă readuc aminte că…- unul dintre dvs. la altă vânzare la altă şedinŃă a 

întrebat de ce se vând -  sunt chiriaşi care nu au datorii nici la fondul locativ sau unde plătesc, sunt 
cei care doresc să intre în posesia apartamentelor pe care nu le-au cumpărat în anii 1990.” 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-9 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.162/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinŃe convenabile situate 
în municipiul Hunedoara. 

-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 
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Dl. Demeter Ilie:  
„Să ne menŃionaŃi familiile.” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„DaŃi-mi voie să vi le citesc: la art. 1 este propus familia Oltean Florin Daniel, la art. 2 

este propusă familia Lupaşcu Mirela Maria, la art. 3 este propusă familia Nicolăiasa Octavia, la art. 
4 este propusă familia Roiu Vasile, la art.5 este propusă familia Popa Cristina Marinela.” 

 
Dl. Cazan Florin:  
„Ar fi o problemă, preŃurile.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„PreŃurile sunt stabilite de către stat…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 
Art.1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.163/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinŃe sociale/de necesitate 
situate în municipiul Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  

„Familiile sunt: la art. 1 Pop Ioan, la art. 2 Pogor Alexandra Alina, la art.3 Climescu 
Ioan Teofil. Aceştia sunt cetăŃeni care au provenit din casele de copii, ei sunt, unii dintre ei, am 
înŃeles că sunt studenŃi la Facultatea de Inginerie de la noi. Au împlinit 18 ani şi nu mai pot sta acolo 
iar blocul în care merg, este blocul dedicat celor proveniŃi din casele de copii. Vă mulŃumesc.” 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 

                    Hotărârea nr.164/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea acceptării donaŃiei făcută de către d-
nul Mara Sorin – Ovidiu, având ca obiect o autoutilitară marca Mercedes Benz, cu numărul de 
înmatriculare HD – 09 – SOX. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
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- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Este o donaŃie făcută către Căminul pentru persoane vârstnice.” 
 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
„Este o vorbă: că omul sfinŃeşte locul, la fel şi doamna BerbeniŃă face treabă minunată 

la Căminul pentru bătrâni şi donaŃia aceasta este bine venită.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Am înŃeles că maşina este înmatriculată, vom avea doar costurile de deplasare atunci 

când aceste persoane vor merge în eventualele deplasări.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.165/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 35.000 lei, din 
bugetul local al municipiului Hunedoara, pentru perechile care au sărbătorit sau vor sărbători în 
acest an „Nunta de Aur”. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.166/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea iniŃierii procedurii legale în vederea 
construirii unor biserici ortodoxe pe raza teritorial-administrativă a municipiului Hunedoara 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
                     Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 

Hotărârea nr.167/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 13 al ordinii de zi Referat privind adresa nr.26162/25.07.2011 a Ministerului 
FinanŃelor Publice AgenŃia NaŃională de Administrare Fiscală –DirecŃia Generală a FinanŃelor 
Publice Hunedoara înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.36641/28.07.2011. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 

Dl. Horvath Zoltan:  
„Am o întrebare, firma aceasta este înregistrată la Registrul ComerŃului, parcă aşa 

apare,… în acest caz în fiecare an trebuie să depună un bilanŃ la sfârşitul anului la Camera de 
ComerŃ…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…am verificat şi noi, am fost informaŃi că nu au depus.” 
 
Dl. Horvath Zoltan:  
„Şi dacă nu au avut activitate, şi atunci trebuia să depună, pune 0.00 pune ştampila şi 

semnează.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Am înŃeles. Am fost informat că s-au făcut …” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă Bugnariu:  
„…s-au făcut adrese la reprezentanŃii consiliului, la cenzori,… nu ne-au răspuns până 

la această dată….nu avem ce să vă spunem mai multe…” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Ar trebui să facem o adresă la Registrul ComerŃului să ne confirme să nu fie radiată, 

poate o fi de mult şi poate că de aceea nu depun…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…nu-i radiată. Nu-i radiată pentru că au venit acum o lună jumătate la noi de la 

administraŃia financiară, eu am înŃeles atunci că nu era radiată, şi că s-a contactat administratorul 
care a fost numit de către societatea din Italia… la şedinŃa următoare o să vă prezentăm tot ce ştim, 
o să mă informez şi eu. O să aducem dovada dacă e radiată sau nu…” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„…mă gândesc că şi primăria în această asociere avea un reprezentant, o 

persoană…este probabil persoana care ne poate spune că nu ne-am întâlnit în consiliul de 
administraŃie niciodată fiindcă nu am avut activitate. De exemplu, sau trebuia să convoace….” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…o să vă prezentăm în şedinŃa următoare un raport şi vă spunem exact.” 
 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„…ca să ştim.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vă mulŃumesc.” 

 
La punctul 14 al ordinii de zi – Diverse 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Aş vrea să vă spun trei puncte. Aici am invitaŃiile din partea asociaŃiei non 

guvernamentale Cavalerii Ordinului de Hunedoara, este o conferinŃă de presă mâine la care sunteŃi 
invitaŃi, iar la sfârşit o să vă dau invitaŃiile pe care le-au trimis dânşii. Este o conferinŃă de presă în 
legătură cu parteneriatul pe care îl avem împreună cu dânşii referitor la cele două proiecte. De 
asemenea, cei de la F.C. Hunedoara, domnul Simoc, mi-a prezentat şi mie contractul, acordul-
cadru şi documentele care au fost cerute în repetate rânduri de către domnul consilier Munteanu şi 
nu numai. Dacă aveŃi de comentat pe ele, sau le studiem fiecare acasă şi venim în şedinŃa 
următoare...”            

Dl. Munteanu Gigi:  
„Ar fi cel mai corect pentru că nu pot să fac numai eu comentarii, poate nu sunt cele 

mai pertinente.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Am înŃeles, de aceea am considerat...”   

Dl. Munteanu Gigi:  
„Nu mă aşteptam la un contract cu finanŃatorul, mă bucur că există, trebuie să luăm şi 

partea bună a lucrurilor.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dacă mai doriŃi şi alte informaŃii spuneŃi acuma, şi o să-i informăm.”  

Dl. Munteanu Gigi:  
„Probabil că ar fi bine să fie domnul preşedinte sau, ştiu eu, poate chiar 

finanŃatorul....” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Putem să-i chemăm în şedinŃa următoare.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Pentru că dvs. sunteŃi în cunoştinŃă de cauză şi putem discuta foarte bine să ştie şi 

colegii noştri. După cum apare şi în material, mai sunt nişte datorii care au rămas în urma sezonului 
încheiat la 31.07.2011, şi aş vrea să ştiu, finanŃatorul şi le asumă? Să găsim soluŃii să o rezolvăm şi 
pe asta.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„La şedinŃa următoare o să le trimitem şi dânşilor o invitaŃie, poate să vină tot 

Consiliul de AdministraŃie, este un nou consiliu de administraŃie, e bine să-l cunoaşteŃi şi dvs., nici 
eu nu îi ştiu pe toŃi, le putem face o invitaŃie, nu este nici o problemă.” 

                    Dl. Munteanu Gigi:  
                „Să vină şi noul investitor să găsim soluŃia...” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu cred că o să fie cazul. Noi în ultimele discuŃii care au fost... vor regla cu ceilalŃi 

investitori. În sală mai sunt doi reprezentanŃi de la Liga pensionarilor, am înŃeles că s-au făcut 
modificări în reprezentarea în directoratul lor, vin de la Deva, să le dăm voie o secundă să vedem 
ce au de spus.” 

Vicepre şedinta Ligii pensionarilor Hunedoara:  

„Domnule primar, …sunt vicepreşedinta Ligii pensionarilor Hunedoara, iar aici 
reprezint Liga pensionarilor a judeŃului Hunedoara, şi am deosebita onoare a înmâna domnului 
primar această Diplomă de ExcelenŃă în care noi îi mulŃumim pentru ajutorul dat, necondiŃionat şi 
permanent, a pensionarilor şi vârstnicilor din acest judeŃ.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Cu o singură condiŃie, să le mulŃumiŃi şi domnilor consilieri, pentru că fără ei....” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Îi mulŃumim şi domnului Tălăban.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Vă mulŃumesc.” 

 
Aplauze furtunoase. 
   
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Fără acordul domnilor consilieri nu se pot face nici alocări, nici fonduri de la buget. 

Vă mulŃumesc.” 

Vicepre şedinta Ligii pensionarilor Hunedoara:  
“MulŃumim la toată lumea şi vom Ńine cont.” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
„Vreau să fac o sesizare în ceea ce priveşte strada care duce spre Răcăştie am 

înŃeles că e plină de gunoi, pe un anumit teren acolo, şi în cel mai scurt timp va fi o groapă de fapt. 
Dacă se poate face ceva, mai ales că de pe podul Castelului se vede mizeria care se adună acolo.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Spre Răcăştie?” 

Dna. Aldea Ana Maria:  
                     „Da.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule director vă rog să consemnaŃi să mergem pe teren să verificăm. Vă 

mulŃumesc. Dacă terenul este proprietate privată....” 

Dna. Aldea Ana Maria:  
„Este proprietate privată, dar oamenii îşi pun gunoiul pe terenul lor.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Exact aceeaşi problemă o avem noi pe domeniul administrativ al municipiului 

Hunedoara unde cetăŃeni depozitează ilegal. Noi am avut controale de la mediu cu câteva luni în 
urmă, ei au făcut un control, ne-au făcut câteva avertismente, după care în următorul control unde 
au verificat ceea ce noi am curăŃat în municipiul Hunedoara, au avut o reclamaŃie pe loc în Pestişul 
Mare, au găsit un depozit  pentru care Municipiul Hunedoara a fost amendat, dar în raportul agenŃiei 
de mediu sau nu ştiu cine l-a făcut, nu era acel depozit trecut, şi nimeni, nici noi, nici angajaŃii 
primăriei nici cei de la mediu nu au cunoscut acela, era de o perioadă mai mare, dar era între pomi 
şi nu s-a ştiut. Noi am fost amendaŃi, am înŃeles că am făcut recurs şi s-a transformat în 
avertisment.” 

Dna. Aldea Ana Maria:  
„HaideŃi să găsim o soluŃie, oamenii îşi mai renovează şi nu au unde să depoziteze şi 

de aceea probabil că....” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Ba da, există, ba mai mult, daŃi-mi voie să vă fac o clarificare, nu li se dă autorizaŃie 

de construire până nu au...”   

Dna. Aldea Ana Maria:  
„Nu de construire, de renovare, au 5 saci...”    

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„În condiŃii normale, aici vecinii ar trebui să ne facă cunoscut, pentru că toate aceste 

renovări trebuie să aibe şi acordul de principiu din partea primăriei, pentru că unii din aceşti cetăŃeni 
necunoscători, sau neavând un proiect, poate să distrugă rezistenŃa acelui imobil.” 

Dna. Aldea Ana Maria:  
„Renovare poate să însemne că am o faianŃă veche şi vreau să o dau jos şi vreau să-

mi pun una nouă, şi atunci tot renovare este.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Deci în condiŃii normale aceste persoane pot să depoziteze fără costuri în locurile 

amenajate de către instituŃia noastră, şi tot ..să le pună pe terenul unde n-ar trebui să le pună. E 
vorba de educaŃie.” 

Dl. Demeter Ladislau:  
„Salub-ul contra cost preia molozul şi îl duce în depozitul de la Deva.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Deci municipiul Hunedoara este obligat de AgenŃia de mediu şi de toate organele 

abilitate, noi suntem obligaŃi să facem curat pe banii oamenilor cinstiŃi, a celor care respectă legea, 
şi atunci este important să ne aducem aminte că vecinii noştri când fac aceste reabilitări trebuie să 
punem în vedere primăriei sau altor organe că se face şi trebuie să le ducă unde trebuie, sau cel 
puŃin să le cerem dovada unde le-au dus, pentru că se fac depozitări ilegale zilnic în municipiul 
Hunedoara .” 

Dna. Aldea Ana Maria:  
„Deci dacă eu am cinci saci de moloz trebuie să mă duc la primărie să-mi fac 

contract?” 

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu, cu Salub-ul contract pe cantitate.”  
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Dl. Demeter Ladislau:  
 „Separat de gunoi, Salub-ul stabileşte un tarif.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Sau poate să-l ducă cu maşina personală la rampa de gunoi unde s-a convenit să se 

pună acest moloz…” 
 
Dl. Demeter Ladislau:  
„…contra cost, sus în rampa cum se merge la poligonul de tragere, drumul spre 

Răcăştie şi în stânga drumul spre gara mică, nivelăm din fonduri proprii…şi oamenii duc acolo.” 
 

Dl. Neam Ńiu Ioan:  
 „Ei acolo pleacă dar nu ajung.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Din nefericire aveŃi dreptate.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Domnilor colegi, sunt consecvent într-o problemă chiar dacă poate nu dă bine. 

Rezolvăm problema cu strada cu sens unic sau nu? Este a doua şedinŃă ordinară în care nu este 
trecută pe ordinea de zi, ca să nu le mai promitem oamenilor....” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Dar dvs. aŃi promis că se va face cu sens unic?” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Dvs. aŃi promis domnule primar.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Că o să se bage pe ordinea de zi. AscultaŃi-mă domnule consilier. Promisiunea mea 

este doar că va intra în comisie.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „La următoarea şedinŃă.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu, la următoarea şedinŃă a acelei comisii.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Dacă acea comisie se va întruni anul viitor în decembrie....” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu, spuneŃi domnule director când va fi următoarea şedinŃă.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Dacă într-o comisie...atâta birocraŃie pentru o problemă care vine de interes general 

de la cele două asociaŃii de proprietari, cum am putea să rezolvăm alte lucruri grave.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Ar trebui să dureze.” 
 
Dl. Demeter Ladislau:  
 „Sunt şase propuneri acuma pentru comisie.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Deci nu se poate face o şedinŃă să aduci consilieri, poliŃia, jandarmeria, toŃi care sunt 

în acea comisie, poliŃia de circulaŃie, pentru că un cetăŃean s-a gândit că ar fi bine să fie sens unic.”  
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Este vorba de două asociaŃii de proprietari.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Acea comisie se face nu numai pentru o singură cerere.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Domnule primar, dacă nu se adună un an de zile cereri, şi nu este necesar şi este o 

cerere, nu se face comisia?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Domnule consilier, acea comisie nu s-a făcut, pentru că s-a făcut contorizarea 

tuturor indicatoarelor şi stabilirea de către poliŃia de circulaŃie necesitatea adăugării altor semne de 
circulaŃie, şi revizuirea de către poliŃia de circulaŃie a străzilor din municipiul Hunedoara. Deci ei 
trebuie să îşi dea aprobarea. Acea propunere de către cetăŃenii din municipiul Hunedoara...  .” 

  
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Am făcut comisii pe care nu le putem Ńine, am înŃeles.” 

 
Dl. Demeter Ladislau:  
 „Domnule primar, dacă îmi permiteŃi, în luna septembrie este stabilită şedinŃa, sunt 

şase puncte pe ordinea de zi.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Ştiu domnule director.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  

 „Domnule director dacă făceaŃi o şedinŃă, mergeaŃi la faŃa locului, discutaŃi cu 
proprietarii, aŃi fi văzut....” 

 
Dl. Demeter Ladislau:  
 „Dar este un regulament stabilit în şedinŃa de consiliu de dvs., este un regulament 

stabilit de această comisie care stabileşte reglementările de circulaŃie din municipiul Hunedoara.”  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „S-a făcut o comisie fără aprobarea Consiliului local, iar Prefectura ne-a obligat, 

pentru că era vorba de domeniul public, ca toate aceste hotărâri să fie ulterior, după analiza 
comisiei, să fie aprobate de către Consiliul local. Deci nu puteam noi ca şi instituŃie împreună cu 
poliŃia de circulaŃie să decidem fără ca aceasta să fie prezentată dvs.”  
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Am înŃeles perfect. Acuma o tergiversăm. Am spus să nu tergiversăm şi să încercăm 

să rezolvăm problema pentru cetăŃeni ai municipiului Hunedoara.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Indiferent că dvs. aŃi mai fi spus-o în două şedinŃe sau dacă era din martie problema, 

asta nu a depins de mine ca primar....”    
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Dar nu de dvs..” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „...şi nici de către instituŃia pe care o reprezint. Toate aceste instituŃii trebuie să se 

consulte cu privire la toate problemele. Ei trebuie să verifice pe teren, şi noi când venim la acea 
şedinŃă trebuie să hotărâm.”  

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Domnule primar, am înŃeles perfect.”    
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Vă mulŃumesc.”  
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Doar că o tergiversăm şi atâta tot.”  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Vă repet din nou domnule consilier, nu a fost nici o tergiversare.”  
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „O lălăim.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „PoliŃia de circulaŃie, daŃi-mi voie să vă mai explic odată, chiar dacă spuneŃi că....” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „....oamenilor care au făcut această sesizare...” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Domnule consilier, acele decizii nu se fac peste noapte împreună cu preşedintele 

asociaŃiei de proprietari. PoliŃia de circulaŃie trebuie să facă verificările în teren, şi până nu au 
documentaŃia necesară la toate cele şase puncte nu se Ńine comisia. Acea decizie nu este a mea, 
este o decizie legală.”   

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Nu trebuie să vă erijaŃi în apărătorul unei comisii care nu se întruneşte decât la...”   
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu înŃelegeŃi că acea comisie nu se poate întruni până nu s-au îndeplinit toate 

condiŃiile?” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Următoarea solicitare. În cursul lunii februarie 2011, tot nişte cetăŃeni din municipiul 

Hunedoara au înaintat o adresă primăriei prin care cereau acordul de principiu în vederea 
cumpărării terenurilor aferente celor 14 garaje din strada Constantin Dobrogeanu Gherea. Primăria 
le răspunde în data de 02 martie 2011: ca urmare a adresei dumneavoastră vă comunicăm că 
suntem de acord, prin aceasta trebuie să depuneŃi documentaŃia topografică de identificare a 
terenurilor ş.a.m.d. Totodată primăria cere Oficiului de cadastru şi publicitate imobiliară în data de 
10 martie 2011 întabularea C.F. 20669 nr. topo.. proprietatea statului român cu următoarea 
dezmembrare a imobilului. Se emite o factură de plată către cadastru din partea Primăriei 
municipiului Hunedoara în sumă de 16 milioane, dacă nu mă înşel, factură care este plătită de către 
primăria Hunedoara...oamenii spun că au plătit-o ei şi nu au primit o chitanŃă... ” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Unde au plătit-o? Noi avem chitanŃă şi am dovedit că am plătit-o, ei pot să zică, că au 

fost proprietari pe acel pământ de când era Ştefan cel mare.....”  
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „În sfârşit, eu am şi factura aici. Totuşi, în data de 15 iunie 2011, instituŃia noastră le 

face o comunicare către cetăŃenii respectivi în care spune că: conform art.26 şi art. 36 din Legea 
nr.18, ceea ce discutam cu domnul consilier şi cu dvs., nu se mai vinde. Având în vedere aceste 
aspecte, nu mai putem da curs procedurii de vânzare. Acuma problema poate nu ar fi chiar atât de 
ieşită din comun, dar această adresă pe care o fac cetăŃenii şi dvs. le răspundeŃi că se poate, este 
vorba de luna martie 2011, legea la care faceŃi referire 158/2010 privind schimbarea regimului 
juridic al terenurilor din proprietatea publică în proprietatea privată este din 19 iulie 2010. Păi dacă 
legea este anterioară datei la care dvs. faceŃi schimbul de replici cu acei cetăŃeni, de ce i-aŃi pus să 
facă acest lucru?” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „În primul rând noi nu am făcut replici, şi al doilea la mână, noi am comunicat....”  
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Numai puŃin domnule primar...l” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Dar îmi daŃi voie să vă răspund la subiectul acesta?”  
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Nu vă dau voie până nu termin.”  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „AveŃi alt punct, sau despre acesta e vorba?” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Despre acesta e vorba.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Am înŃeles.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Deci sunt emise trei adrese, se face şi referire la această contravaloare a facturii, şi 

dvs. cu siguranŃă o să-i întrebaŃi pe cei care au emis-o care este adevărul...” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Deci dacă cetăŃenii nu au factură domnule consilier, iar instituŃia noastră are, 

înseamnă că noi am plătit, pentru că cei de la Control financiar preventiv nu vor accepta două plăŃi.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Am o întrebare. De ce municipiul Hunedoara şi-a exprimat acordul de vânzare al 

terenului în luna martie având în vedere că vânzarea nu mai era posibilă după modificarea Legii 18 
cu 8 luni de zile înainte?  …nu ştim ce e cu Ordinul prefectului din 19 iulie 2011, şi de ce li s-a 
transmis pe cale verbală oamenilor că acest ordin a împiedicat municipiul să finalizeze vânzarea?” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „De către cine li s-a transmis?”     
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Acum nu îşi are rostul să vă spun de către cine.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Ba da, pentru că noi avem documente....”         

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Sunt două întrebări pe care vreau să vi le pun...” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „De către domnul Dragotă.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnul Dragotă a spus ce?”        
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Domnul Dragotă a spus că este un ordin al Prefectului care împiedică vânzarea, nu?” 
 
Dl. Dragot ă Iosif:  
 „Îmi pare rău, nu este ordin domnule consilier, este adresă de la prefectură….”   

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Adresă în baza unui ordin, pentru că aşa mi-aŃi spus şi mie.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Adresa nu a fost înaintată acestor oameni ca să înŃeleagă, unu la mână, şi doi la 

mână, dacă puteŃi să-mi spuneŃi de ce le-aŃi dat aceste avize înainte....” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Îmi daŃi mie voie să vă pun două întrebări?” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Nu, eu pun întrebările, dvs. numai ne răspundeŃi.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnule consilier, vreau să vă întreb dacă dvs. credeŃi că această situaŃie care 

anterior legii date care trebuie respectată, au fost cazuri în România când s-au făcut demersurile...”     
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Nu discut despre acelea, discut despre acesta.”    
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „AscultaŃi-mă, nu trebuie să-mi răspundeŃi, pentru că ştiu că deja cunoaşteŃi 

răspunsul, sunt cazuri în România la fel ca acestea. De asemenea, eu vreau să vă spun dvs. şi 
celor implicaŃi care doreau să cumpere aceste terenuri să-i întreb dacă astăzi ei doresc sau dvs. 
dacă doriŃi ca instituŃia noastră să facă o ilegalitate.”  

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Nu.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Bun. În cazul de faŃă, indiferent de cheltuielile pe care noi ca instituŃie sau dânşii ca 

potenŃiali proprietari sau cumpărători a acelor terenuri nu se poate încălca legea în vigoare.”    
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Corect.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Vă mulŃumesc.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Dar de ce aŃi emis hârtii prin care încălcaŃi legea cu toate că ştiaŃi că nu aveaŃi voie?”   
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Acele hârtii au fost emise înaintea legii....” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Actul normativ este din 19 iulie 2010 când vi se interzice să faceŃi acest lucru, iar dvs. 

aŃi dat acordul de principiu pentru întabulare sau pentru dezmembrare în 02 martie 2011. Domnilor, 
despre ce vorbim?” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „În ce dată s-a dat?”  
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „…în 02 martie 2011 municipiul Hunedoara emite adrese prin care îşi exprimă acordul 

de vânzare a terenurilor şi le cere solicitanŃilor să depună documentaŃia topografică. În 02 martie 
2011, iar legea intră în vigoare în 19 iulie 2010. De ce îi punem pe oameni să cheltuiască nişte 
bani?” 

 
Dl. Şoş Iosif:  
 „Mai este un caz tot aşa.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Da, mai este un caz. Deci dvs. trebuie să reŃineŃi domnule primar că nu dvs.  sunteŃi 

de vină, eu vorbesc de aparatul propriu al primăriei, să mi se spună de ce oamenii au fost puşi în 
situaŃia aceasta, nu trebuie să vă luaŃi dvs. pe umerii primarului toate problemele.”  

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Deci domnule consilier, domnul Dragotă, şeful acelui serviciu, va face un raport care 

îl voi prezenta în şedinŃa următoare.”  
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Vă mulŃumesc.” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
  „FaceŃi cumva să rezolvăm problema în zona pieŃei Obor. Acolo nu se mai poate 

circula. La ce gropi sunt acolo ne rupem maşinile.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Exact unde, domnule consilier?” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Indiferent că intrăm de pe platou sau de pe bulevardul care pleacă spre Călan, şi 

până în spate.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Acolo în spate unde se vând seminŃe?”  
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „E dezastru. Efectiv nu se mai poate intra cu maşina. Nu mai spun că când plouă ...e 

plin de apă” 
 
Dl. Demeter Ladislau:  
 „O rezolvăm săptămâna viitoare cu forŃe proprii.”     
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
  „Şi în zona parcărilor în zilele de luni până vineri, nu mai spun ce e sâmbăta. Am 

ridicat problema trotuarelor, foarte bine, s-a făcut curăŃenie câtuşi de puŃin, dar cum s-a luat din 
curtea spitalului contagioşi, cum s-a luat din curtea spitalului mare, se poate lua poate şi de la 
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şcoala sanitară, pentru că şi aşa nu pot întreŃine acel spaŃiu verde, acolo e priponit calul, paşte, 
căruŃa e parcată acolo înăuntru, e totuşi şcoala sanitară acolo, poate se poate lua din curte şi făcut 
parcare, măcar scapă de îngrijirea curŃii că nu o pot întreŃine, ei nu pot să îngrijească curtea de la 
sanitar.” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „E o propunere pe care trebuie să o luăm în considerare….”    

 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Cel puŃin cu reparaŃiile. O altă problemă. Începe cât de curând şcoala la 12 

septembrie, curăŃenia....” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnul director Demeter spune că deja s-a început curăŃenia.”     
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Nu se mai poate circula….” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnule consilier, acolo sunt două blocuri ale societăŃii I.C.S.H. dacă nu mă înşel 

care este proprietara acelor imobile, care nu s-a asigurat ca cetăŃenii de acolo să aibă contracte de 
salubritate şi bine-nŃeles că pun tot gunoiul în curtea şcolii. Nu dvs., nu noi, nu eu am pus acele 
blocuri acolo, ele există. Faptul că acele blocuri au atras cetăŃeni care nu respectă legea şi nici nu 
respectă legile de convieŃuire cu alŃi cetăŃeni din municipiu nu ştiu dacă e chiar vina cuiva, dar dacă 
dvs. credeŃi că noi vom putea să alocăm toate fondurile municipiului Hunedoara doar ca să facem 
curat pentru că unii cetăŃeni...” 

 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Partea de iarbă, de buruieni, nu m-am referit la... UitaŃi-vă cum arată şi Matei Corvin, 

şi Şcoala nr.4.”  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Vă întreb eu dacă dvs. cunoaşteŃi că aceste şcoli au personal de întreŃinere care în 

afară că schimbă becuri nu fac nimic. Consumă energie pe care o plătiŃi dvs. şi noi toŃi ceilalŃi 
cetăŃeni, am făcut o adresă, nu mai au voie să facă în cantina şcolii decât activităŃi ale şcolii care Ńin 
de activitatea şcolii. În cantinele din şcolile din municipiul Hunedoara se fac nunŃi, parastase, 
botezuri, se duc şi morŃi şi răniŃi şi de toate avem acolo. Şi are o plită cât masa aceasta pentru trei 
oale.” 

 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „AŃi făcut bine, pentru că o să vină la noi la facultate.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „DaŃi-mi voie să vă spun, în primul rând, că mie mi s-a părut anormal, pentru că era o 

concurenŃă neloială facultăŃii dvs.. Deci ei nu aveau contoare separate pentru acele cantine, nici de 
curent, şi acum o să le cerem o evidenŃă. Conform legii, ei trebuiau să reducă toate cheltuielile cu 
15 sau 35%, 40%. DaŃi-mi voie să vă spun că, cu o singură excepŃie, nu s-au redus aceste 
cheltuieli. Acum le-am trimis adrese, până începe şcoala în 15 septembrie o să trebuiască să vină 



24 
 

cu toate aceste evidenŃe. Este anormal, dânşii trebuie să-şi administreze curŃile şcolii exact cum fac 
şi cu clădirea, dacă sunt responsabili. Atunci hai să le luăm şi să nu le mai lăsăm.....”   
 

Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Să le atrageŃi atenŃia.”  

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „DaŃi-mi voie să vă spun că suntem pe directorii acestor şcoli care vor trebui să ne 

dovedească că vor face aceste economii.”  
 

Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Altă problemă.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Vă ascult.” 

 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Cu clădirea din Parcul Corvin, ce se va întâmpla, ştiŃi ceva? Acea clădire începută, 

rămasă din ....”  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnul Dragotă trebuie să reluăm discuŃiile cu societatea, chemaŃii, haideŃi să 

stabilim o zi să vină, ori o dărâmăm ori...., n-au terminat-o, n-au făcut nimic.” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Blocurile de pe strada Moldovei, chiar nu se poate.....” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Suntem în discuŃii cu societatea din Timişoara, acele ale I.C.S.H.-ului....” 

 
Dl. Demeter Ilie:  
 „I.C.S.H., Leu, şi acuma altă firmă, nu?”  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu domnule consilier.”    
 
Dna. Vasilescu Tatiana:  
  „Domnul Tender.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Au fost ale I.C.S.H.-ului preluate de către firma S.C. Tender S.A., sunt proprietari, 

suntem în discuŃii de reabilitare a zonei, s-a prezentat un proiect, o să-l prezint şi colegilor mei, va fi 
pus şi pentru dezbatere pe site-ul Primăriei, este un proiect frumos.”        

 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Foarte bine.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Cred că până în 15 octombrie o să ştim exact care va fi şi când se vor începe 

lucrările.”    
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Dar lucrările se fac de către ei, nu?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Da, bine-nŃeles. Noi nu avem nici o treabă.”   
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „A cui este terenul de sub clădire?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Mă întrebaŃi ceva la care totuşi nu am toate informaŃiile, dar o să vi se pună la 

dispoziŃie toate informaŃiile.”        
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „ŞtiŃi ceva în legătură cu Poşta mare?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Romtelecom-ul de pe 22 Decembrie?”  
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Da.”  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu ştiu nimic, ştiu doar că nu este a noastră.”  
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Plăteşte cineva impozit pe ea?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Cred că da, Romtelecom-ul.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnule consilier, noi comunicăm tot la 3-4 luni. HaideŃi să vă dau exemplu fosta 

Cantină restaurant.” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Şi de aceea mai vream să zic.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Ne induc în eroare. Au luat autorizaŃie de demolare şi conform legii au un an de zile, 

şi el vine şi o prelungeşte după aceea.” 
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „DemolaŃi-o pe banii Primăriei şi....” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu pot să o demolez domnule consilier. Nu ai cum să demolezi o clădire pe care el o 

are girată la bancă pe 13 milioane. Cine-i plăteşte 13 milioane pe clădirea aceea? Într-un milion de 
ani nu valorează 13 milioane. Va trebui să venim să dăm o hotărâre de consiliu în care îi obligăm să 
acopere aceste clădiri cu acea plasă, cum se face şi în Bucureşti şi în toate oraşele.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „La ConstanŃa, la Mangalia.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „DaŃi-mi voie să vă spun un lucru. Voi studia cu colegii mei şi cu domnul secretar şi cu 

colegii mei de la juridic şi cu cei de la urbanism, luna viitoare vom veni cu o hotărâre în care vom 
obliga ca la toate aceste clădiri....” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Există....”  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu există şi dacă vom inventa noi, vom obliga ca la toate aceste clădiri care sunt în 

construcŃie şi neterminate să pună acel paravan. Să nu vă mai spunem că sunt câte 100 de câini în 
clădirea acea.”  

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Încă o întrebare de urbanism. La intersecŃia străzilor Stejarilor cu Vânătorilor, am mai 

ridicat problema, acel zid de sprijin ne vom trezi într-o zi că cei de deasupra alunecă cu coasta pe 
cei de dedesupt.”  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Vin cu rabe pe acolo?”  

 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Vânătorilor, Victor Babeş, dar Vânătorilor intersecŃia cu Stejarilor, undeva 3-4 metri 

diferenŃa între drum şi...” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Vă rog să mă informaŃi.” 

 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „În locul domnului Farcaş vreau să ridic problema Capelei de la Hăşdat. Dânsul a fost 

acolo, am fost şi eu, s-au făcut nişte măsurători, nu poŃi să...acolo a fost o şcoală generală...”  
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnule consilier, astăzi am vorbit cu domnul director, mâine o să facem o plată, o 

să fie ajutaŃi. Niciodată nu o să putem să acoperim toate cheltuielile, nici măcar unei biserici. Se dă 
o sumă, dânşii au adus deja facturile, mâine sau poimâine vor primi banii, cred că deja domnul 
director i-a informat. Dânşii au venit în fiecare săptămână de la Paşti.” 

 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Bine au făcut.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Corect, dar vreau să vă spun că nu li se dau bani pentru că au venit în fiecare 

săptămână, ci pentru că au făcut ceva pentru care chiar merită să fie ajutaŃi. Noi le-am spus că 
atunci când o să avem banii aceia disponibili o să le dăm. Astăzi s-a discutat, avem suma aceea, o 
să le dăm banii.” 
 

Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „A venit cineva care să mă poată lămuri cu diferenŃa aceea dintre trimestre?”  

 
Dl. Bîndea Marcel Mircea:  
  „Pentru învăŃământ nu se schimbă suma. În schimb, cum a explicat şi domnul primar, 

unele dintre şcolile pe care le avem noi, sau licee, sau chiar grădiniŃe, îşi depăşesc cheltuielile 
planificate pentru bunuri şi servicii, apă, gaz... ” 

 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „… am întrebat diferenŃa pentru cheltuielile de personal,  între trimestrul II şi IV, atâta.”        
 
Dl. Bîndea Marcel Mircea:  
 „Între trimestrul III şi IV, prin cele două dispoziŃii a directorului general de la FinanŃe, s-

a retras suma de 30.000 de mii de lei care nu se mai regăseşte nicăieri, şi un transfer de 454.000 
de mii de lei din trimestrul III în trimestrul IV.” 
 

Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Vă mulŃumesc.”    

 
Dl. Bîndea Marcel Mircea:  
 „Deci numai 30.000 de mii de lei au dispărut din buget.” 
 
Dna. Vasilescu Tatiana:  
 „Vreau să ridic o problemă vis-a-vis de, dacă tot s-a vorbit aici, de curtea şcolilor, 

începe şcoala, eu vreau să mă refer la curtea Spitalului Municipal. Nu ştiu dacă noi de ocupăm de 
igienizare, cosmetizare, sau spitalul pur şi simplu.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Spitalul.” 
 
Dna. Vasilescu Tatiana:  
 „O să vorbesc cu domnul director, deci exact porŃiunea aceea dinspre gardul clădirii 

pe care o administrez eu sunt foarte multe tufe, ierburi înalte, ar trebui probabil dată o coasă, pentru 
că adună foarte mult praf....”  
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Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Cui să-i dăm coasa domnişoară?”  

 
Dna. Vasilescu Tatiana:  
 „M-am exprimat puŃin mai plastic, dar este o diferenŃă foarte mare între ce frumos 

arată curtea spitalului şi partea înspre clădire, unde sunt cabinete medicale, farmacie, este foarte 
mult praf şi eu am făcut dezinsecŃie, dar chiar trebuie rezolvată problema, vă rog frumos.” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Săptămânal am înŃeles că se face curăŃenie în spatele spitalului, cei internaŃi sunt 

aşa de bine crescuŃi sau educaŃi, toate mizeriile le aruncă acolo, hrănesc câinii din spate şi ceilalŃi 
nu pot să doarmă că avem 50 de câini acolo care latră.” 
 

Dna. Vasilescu Tatiana:  
 „...contract cu ProServ-ul.....”  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Vreau să vă anunŃ că de câte ori ProServ-ul iasă din curte merge casa. Cam vreŃi să 

cunoaşteŃi datoria care o avem la ProServ, vreŃi să v-o spun?” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Nu o spuneŃi, că este foarte mare.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Deci dacă ProServ-ul mâine vrea să închidă primăria, o poate face.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „CredeŃi-mă că suprafaŃa municipiului Hunedoara este aşa de vastă, iar contractul 

făcut de către vechea administraŃie a fost aşa de bine făcut încât noi nu avem opŃiuni. DaŃi-mi voie 
să vă spun, ei dacă taie un metru de iarbă noi trebuie să-l plătim. Aşa ceva, eu nu ştiu, credeŃi-mă..” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „E făcut beton.”        
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „E făcut beton, cum spune domnul consilier.” 

 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Beton armat.”    
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Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Măcar îşi fac datoria.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Îşi fac datoria, deci nu vreau să mă înŃelegeŃi greşit, unde le cerem să facă treabă 

acolo fac treabă, dar noi avem incapacitatea de a plăti acele servicii de bună calitate, deci nu aş 
vrea să mă înŃelegeŃi greşit. ProServ-ul ori de câte ori au fost chemaŃi, şi daŃi-mi voie, fac şi lucruri 
acuma, nu cred că, şi pot să demonstrez, nu sunt eu cel care trebuie să vină în apărarea acestei 
firme, dar când vopsesc bordurile nu ne iau bani, sunt lucruri pentru care nu ne facturează, şi pomii 
când îi văruiesc, sunt acŃiuni pe care le fac pentru că locuiesc în Hunedoara, dar pe ceea ce fac 
daŃi-mi voie să vă spun că iau premium money.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Deci dvs. dacă aŃi conduce societatea respectivă nu v-aŃi încasa banii?”  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Ba da, ba da.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „I-aŃi şi lăudat că fac muncă de calitate.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu, eu am spus un adevăr, nu e vorba de lăudare, fac curat.”  
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
 „Eu revin cu o problemă veche. Am cerut în urmă cu x luni, să mi se spună care este 

cuantumul amenzilor care s-au dat de către serviciul de specialitate al Primăriei celor care au 
clădirile de care s-a vorbit înainte, dezafectate, neterminate şi care pur şi simplu înrăutăŃesc, 
urâŃesc Hunedoara. Când au venit delegaŃiile străine chiar mi-a fost jenă că n-au văzut decât....” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Cantina restaurant….” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Acuma doamna consilier probabil că au venit cei din FranŃa care nu au mai fost la noi 

şi probabil că la ei de vreo 35 de ani nu mai sunt aşa clădiri, dar daŃi-mi voie să vă spun, eu am fost 
de câteva ori în Ungaria şi,.. şi în Ungaria la 7 km de Austria, şi acolo sunt clădiri neterminate, sunt 
şi în Bucureşti, sunt şi în Deva şi în alte oraşe.” 
 

Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
 „Sunt toate protejate.”  
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Atâta timp cât are autorizaŃie de construire şi legea îi permite să prelungească după 

doi ani suntem în incapacitatea de ai da amenzi.” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
 „Şi chiar nu se poate face nimic?”        
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Printr-o hotărâre pe care o voi introduce luna viitoare doamna consilier, în care îi 

obligăm ca faŃadele acestor blocuri să fie acoperite.” 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Cei de la Cantină aveau obligaŃia de a face pază, aveau obligaŃia acolo.”    

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu ştiu dacă intră în jurisdicŃia noastră să-i verificăm. Acolo PoliŃia municipală, M.A.I.-

ul trebuie să-i verifice dacă au pază, nu noi.” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
 „Nu este obligativitatea noastră.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu este obligativitatea noastră, dvs. aveŃi dreptate. ” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Aceeaşi poveste cu cinematograful de la Modern….”  

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Acea clădire este a ministerului. De ce nu îşi dă lui amendă, de ce nu-l păzeşte?” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Tot aşa, că sunt pe teritoriul nostru şi ministerul.....”  
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Trebuie sesizată PoliŃia municipiului Hunedoara. O să facem o adresă, o să dăm 

adresa tuturor clădirilor, după care o să mai trimitem o adresă în urma hotărârii, şi sper să aprobaŃi 
acea hotărâre de consiliu pe care o voi prezenta luna viitoare, după ce găsim cadrul legal, în care îi 
obligăm, dânşii au obligativitatea ca în termen de 30 de zile, după 30 de zile de la aprobarea acelei 
hotărâri de consiliu să ia măsurile necesare de mascare.” 
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Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
 „A doua problemă, am mai multe, dar am mai ridicat-o, Galeria de artă care a fost o 

mândrie a Hunedoarei, funcŃionează numai la vernisaje? FuncŃionează numai două ore pe zi? Şi 
aerul condiŃionat, care nu înseamnă investiŃie, înseamnă reparare, chiar nu poate fi reparat? ”        

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Aerul condiŃionat de la Galerie nu funcŃionează?” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
  
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Doamnelor şi domnilor consilieri, vă invit la mine în birou, că nici la mine nu 

funcŃionează.” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
 „Nu mă interesează.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Ar trebui să vă intereseze. Eu nu ştiu de ce, dar se va repara… ” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„Bănuiesc că la dvs. în birou nu este spaŃiu public, Galeria de Arte este spaŃiu 

public…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…dar nici proprietar nu sunt, doamnă scumpă…” 

Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„Galeria de Arte este spaŃiu public, a fost dotată cu aer condiŃionat….” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…dna consilier, eu nu am fost informat că acel aer condiŃionat nu funcŃionează, în 

urma sesizării dvs. o să trimitem să se facă, dar cred că, credeŃi-mă a fost subdimensionat de la 
început. Cine a făcut dimensionarea şi atunci când mergea, era insuficient.” 

 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„Era suficient. Să funcŃioneze numai cum a funcŃionat. Apropo de programul de 

funcŃionare a Galeriei de Arte. Dacă vii după masa cu cineva şi vrei să mergi la Galeria de Arte, te 
uiŃi eventual pe geam dacă nu cumva sunt trase perdelele.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dar, dvs. spuneŃi că atunci când sunt picturi înăuntru, funcŃionează?” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„Păi nu funcŃionează, asta este, la Galeria de Arte nu ai acces. Galeria de Arte dacă 

funcŃionează două ore pe zi….iar după masa…dacă ai o delegaŃie sau vrei să duci pe cineva nu ai 
unde să-i duci. Restul problemelor le las pe data viitoare.” 
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Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„O să verific, dna consilier…probabil că lipsa de personal…dar dvs. puteŃi să vorbiŃi la 

minister să ne mai lase să angajăm oameni…” 
 

Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„Unde să vorbesc?...” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„La minister, să ne lase să mai angajăm oameni,….” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„Cine se ocupă de Galerie? Dl. Pichiu…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu. Este un administrator de la Casa de Cultură…” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„…la Casa de Cultură nu are ce să facă, aşa că să facă bine să stea la Galeriile de 

Arte…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…dacă ei au vernisajele…” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„…să aibă un program de vizitare...” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…atunci când este program, dacă nu sunt picturi pe pereŃi…nu e neapărat nevoie să 

stea…” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„…am fost în situaŃia când m-am uitat pe geam în interior cu un grup de vizitatori, am 

vrut să le arăt marea …” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Atunci când sunt vernisaje, vom avea deschis o perioadă îndelungată ca să se poată 

vizita. Iar atunci când nu vor fi vernisaje se va reveni la…” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„…normal Galeria de Artă avea program continuu, şi se putea  merge să se viziteze. 

Programul de la Galeria de Artă a fost un program accesibil populaŃiei din Hunedoara…” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„… dar ştiŃi de ce?” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„…nu ştiu şi nici…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…pentru că colegul dvs. Zgâmbău locuia acolo, o parte din viaŃa lui…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Nu locuia la Galeria de Artă, dl. primar….” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Ba da, dormea numai undeva, dar acolo locuia…” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„Zgâmbău este unul din numele care face cinste Hunedoarei, şi care…primarul din 

Ghelari a ştiut să-l ia şi să-i dea casă…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…este un pictor, dar ca să facă mândrie Hunedoarei, nu ştiu dacă e chiar aşa…” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„Este un pictor bun, ca pictor da…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„..ca şi pictor, dar dacă faceŃi afirmaŃia că el ca şi persoană face mândrie 

Hunedoarei…” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„…eu de exemplu nu o să rămân în istorie că am fost un obscur medic de Hunedoara, 

dar picturile lui Zgâmbău vor rămâne. Tot aşa cum nici Caragiale nu a fost din punct de vedere al 
cetăŃeanului nemaipomenit, dar a fost doar unul Caragiale. Nu le putem cere celor care creează să 
fie normali, pentru că oamenii aceştia….” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…Zgâmbău este un nume, chiar dacă nu ne convine…” 
 
Dl. Zuberecz Richard:  
„Am primit o sesizare de la un cetăŃean că luni, s-au tăiat nişte copaci pe str. Oltului, 

care erau sănătoşi. Ne roagă să verificăm dacă…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„De către cine au fost tăiaŃi pomii? Dl director a notat…dacă au fost tăiaŃi ilegal acei 

cetăŃeni vor fi amendaŃi şi de către noi şi de către Mediu. Dacă au fost tăiaŃi conform unor cereri şi 
aprobat de asociaŃia de proprietari, faptul că unul nu-i mulŃumit avem deja o chestie de…” 
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Dl. Şoş Iosif:  
„La casă cum se procedează? Are cineva doi brazi la casă…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„La casă…se face solicitare…este o comisie, se cere aprobare de la Mediu…deci nu 

se taie haotic. Sunt cazuri în care îi prindem că s-a tăiat ilegal…..poate să fie pomul sănătos, dar să 
fie îndreptat spre o clădire, şi se dovedeşte că în eventualitatea unei furtuni poate să cadă, cum au 
mai căzut, costurile sunt de obicei mult mai mari dacă cad pe o clădire sau o maşină, noi trebuie să 
le plătim, domniile voastre, noi toŃi…” 

 
Dl. Zuberecz Richard:  
„Cred că erau nişte salcâmi…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Salcâmul are o durată de viaŃă de 15 ani, poate să fie sănătos, el e putred la 

rădăcină…sunt cei mai periculoşi.” 
 
Dna Aldea Ana Maria:  
„Dl. preşedinte al Ordinului Cavalerilor ne invită în data de 10 septembrie la ora 21 în 

curtea Castelului, se face o demonstraŃie şi fac o masă la ceaun…” 
 
Dl. Drăgoescu Mihai:  
  „Vă mulŃumesc doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de azi a 

Consiliului local.” 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
          PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

MINUTA 
şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 31.08.2011 

 
 

 
La punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru rectificarea bugetului local al 

municipiului Hunedoara, pe anul 2011. 

Hotărârea nr.157/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului 

local de implicare a publicului în elaborarea sau revizuirea planurilor de urbanism şi amenajare a 
teritoriului. 

Hotărârea nr.158/2011 se aprob ă în unanimitate.  
  
                     La punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 
preŃurilor/ tarifelor  pentru serviciile publice de alimentare cu apă potabilă  şi de canalizare 
furnizate/prestate de S.C. APA PROD S.A. Deva pe raza  administrativ - teritorială a municipiului  
Hunedoara. 

Hotărârea nr.159/2011 se aprob ă cu 16 voturi „pentru” şi un vot „ab Ńinere”: (dna. 
Aldea Ana Maria)  
 
                    La punctul 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaŃie 
publică a unei parcele de teren aflată în folosinŃa S.C. Parc Industrial SRL Hunedoara şi în 
domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.160/2011 se aprob ă în unanimitate. 
  

La punctul 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaŃie 
publică a unor terenuri situate în municipiul Hunedoara, aflate în domeniul privat al municipiului 
Hunedoara.   

Titlul hot ărârii întrune şte 10 voturi „pentru”, 3 voturi „împotriv ă”  (BobouŃanu 
Dan, Gyorfi Jeno, Fărcaş Bianca) şi 4 voturi „abŃineri” (Aldea Ana Maria, Chiş Şerban Ana Aurelia, 
Munteanu Gigi, Horvath Zoltan). 
 
                    La punctul 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata 
impozitului pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în 
ultimele 60 de luni. 

Hotărârea nr.161/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unor 

locuinŃe din fondul locativ de stat către actualii chiriaşi. 
Hotărârea nr.162/2011 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinŃe 
convenabile situate în municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.163/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinŃe 
sociale/de necesitate situate în municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.164/2011 se aprob ă în unanimitate.  
 

La punctul 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea acceptării donaŃiei 
făcută de către d-nul Mara Sorin – Ovidiu, având ca obiect o autoutilitară marca Mercedes Benz, cu 
numărul de înmatriculare HD – 09 – SOX. 

Hotărârea nr.165/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 

35.000 lei, din bugetul local al municipiului Hunedoara, pentru perechile care au sărbătorit sau vor 
sărbători în acest an „Nunta de Aur”. 

Hotărârea nr.166/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea iniŃierii procedurii 
legale în vederea construirii unor biserici ortodoxe pe raza teritorial-administrativă a municipiului 
Hunedoara 

Hotărârea nr.167/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 13 al ordinii de zi - Referat privind adresa nr.26162/25.07.2011 a 
Ministerului FinanŃelor Publice AgenŃia NaŃională de Administrare Fiscală –DirecŃia Generală a 
FinanŃelor Publice Hunedoara înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub 
nr.36641/28.07.2011. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
SECRETAR, 

Aurel RaŃă-Bugnariu 

 


